

PERJANJIAN RAKAN NIAGA UNTUK PRODUK BERSTRUKTUR PENDAPATAN TETAP

Perjanjian Rakan Niaga ini (selepas ini dirujuk sebagai “Perjanjian”) dimeterai antara InstaTrade Project (selepas ini dirujuk sebagai “Penyedia”), yang diwakili di laman web www.instatrade.com, dan individu atau entiti undang-undang yang butiran pendaftarannya dinyatakan dalam profil akaun dalam sistem Penyedia (selepas ini dirujuk sebagai “Rakan Niaga”). Penyedia dan Rakan Niaga secara kolektif dirujuk sebagai “Pihak.”

BUTIRAN PROGRAM AFILIASI

Penyedia telah membangunkan program afiliasi (“Program”) sebagai insentif untuk Rakan Niaga menarik pelabur kepada Produk Berstruktur Pendapatan Tetap. Produk Berstruktur Pendapatan Tetap (“Produk”) mewakili pelaburan berstruktur pendapatan tetap dengan jaminan keuntungan. Pelaburan ini terdiri daripada jumlah pelaburan dan langganan untuk sistem salinan dagangan. Program ini tersedia untuk semua pelanggan Produk.

Di bawah perjanjian ini, Rakan Niaga hendaklah membuka akaun untuk komisen sebagai tambahan kepada akaun dagangan utama. Dengan menarik pelabur kepada Produk, Rakan Niaga dapat meningkatkan keuntungan mereka. Program ini menawarkan peluang kepada Rakan Niaga untuk menjadikan Produk sebagai sumber pendapatan sepenuh masa tanpa sebarang komitmen.

Intipati program afiliasi ini adalah bahawa Rakan Niaga boleh merujuk rakan dan menerima komisen dalam akaun komisen melalui sistem rujukan berbilang peringkat:

- Peringkat 1: Rakan Niaga menerima 15% apabila mereka menjemput rujukan langsung.
- Peringkat 2: Rakan Niaga menerima 7.5% apabila rujukan langsung mereka menjemput peserta lain.
- Peringkat 3: Rakan Niaga menerima 3.75% apabila rujukan tahap kedua menjemput peserta lain.
- Peringkat 4: Rakan Niaga menerima 1.85% apabila rujukan tahap ketiga menjemput peserta lain.
- Peringkat 5: Rakan Niaga menerima 1% apabila rujukan tahap keempat menjemput peserta lain.

KEWAJIPAN RAKAN NIAGA

Rakan Niaga bersetuju untuk aktif melibatkan diri dalam aktiviti rujukan dalam usaha menarik pelabur berpotensi kepada Produk yang ditawarkan oleh Penyedia. Aktiviti tersebut boleh merangkumi, tetapi tidak terhad kepada, berkongsi bahan promosi yang disediakan oleh Penyedia, menyebarkan maklumat melalui saluran digital, dan berkomunikasi secara langsung untuk mendidik pelabur berpotensi mengenai faedah pelaburan berstruktur.

Rakan Niaga bersetuju untuk mematuhi semua undang-undang dan peraturan yang berkaitan dengan promosi dan rujukan produk pelaburan. Rakan Niaga hendaklah menjalankan semua aktiviti promosi secara beretika dan selaras dengan piawaian industri

Rakan Niaga mengakui kepentingan memberikan gambaran yang tepat dan adil mengenai pelaburan berstruktur kepada pelabur berpotensi. Rakan Niaga bersetuju untuk menjalankan ketekunan wajar dalam memahami ciri-ciri, risiko, dan manfaat produk bagi menyampaikan maklumat yang berpengetahuan dan jujur kepada pelabur berpotensi

Sepanjang tempoh Perjanjian ini dan seterusnya, Rakan Niaga bersetuju untuk mengelakkan sebarang tindakan atau kenyataan yang boleh merosakkan reputasi Penyedia atau Produk. Komitmen ini termasuk mengelakkan daripada membuat kenyataan palsu atau mengelirukan mengenai Penyedia, produknya, atau amalan operasi perniagaannya

Rakan Niaga bersetuju untuk segera memaklumkan kepada Penyedia tentang mana-mana pelabur berpotensi yang dirujuk oleh Rakan Niaga yang telah menunjukkan minat terhadap Produk. Rakan Niaga hendaklah

menyediakan maklumat yang tepat dan lengkap bagi membolehkan penjejakan yang betul dan memastikan pembayaran komisen diproses dengan betul.

Rakan Niaga bersetuju untuk berkerjasama dengan Penyedia untuk sebarang permintaan munasabah yang berkaitan dengan usaha promosi dan rujukan. Kerjasama ini termasuk menyediakan maklumat tambahan, menghadiri sesi latihan, dan bekerjasama dalam inisiatif pemasaran untuk memperkukuh kejayaan Program.

Rakan Niaga berkomitmen untuk melaksanakan semua aktiviti program afiliasi dengan tahap profesionalisme, integriti, dan piawaian etika yang tertinggi. Rakan Niaga hendaklah mengelakkan sebarang amalan yang mengelirukan, menipu, atau menyalahi etika.

PEMBAYARAN DAN KOMISEN

Komisen akan dikira setiap minggu dan dikreditkan ke akaun komisen Rakan Niaga. Dana ini boleh dikeluarkan atas permintaan melalui akaun dagangan utama.

Penyedia berhak untuk menetapkan had pembayaran minimum, dan komisen hanya akan dibayar apabila jumlah komisen yang diperoleh oleh Rakan Niaga melebihi had ini.

TEMPOH DAN PENAMATAN

Perjanjian ini akan bermula pada Tarikh Berkuatkuasa, yang ditakrifkan sebagai tarikh di mana Rakan Niaga membuka akaun komisen dalam kabinet peribadi di laman web Penyedia, dan akan kekal berkuatkuasa sehingga ditamatkan.

Mana-mana pihak boleh menamatkan Perjanjian ini dengan serta-merta melalui notis bertulis sekiranya pihak yang lain melanggar mana-mana terma atau syarat penting dalam Perjanjian ini. Setelah Perjanjian ini ditamatkan, kewajipan kerahsiaan dan mana-mana peruntukan lain yang secara semula jadi harus kekal selepas penamatan akan terus berkuatkuasa sepenuhnya.

SULIT DAN RAHSIA

Rakan Niaga dikehendaki memastikan Maklumat Sulit disimpan dengan selamat, dengan mengambil langkah-langkah wajar untuk mencegah pendedahan atau penyalahgunaan tanpa kebenaran. Kewajipan kerahsiaan ini tidak terpakai kepada maklumat yang telah diketahui sebelum pendedahan, maklumat yang boleh diakses secara umum, atau maklumat yang dibangunkan secara bebas. Rakan Niaga boleh mendedahkan Maklumat Sulit kepada pihak yang dibenarkan yang terikat dengan kewajipan kerahsiaan yang setara.

UNDANG-UNDANG YANG MENGAWAL

Perjanjian ini akan dikawal dan ditafsirkan mengikut undang-undang Kepulauan Virgin British. Sebarang pindaan kepada Perjanjian ini hendaklah dibuat secara bertulis dan ditandatangani oleh kedua-dua Pihak.

PERUNTUKAN AKHIR

Dengan bersetuju menerima terma dan syarat Perjanjian ini yang dipaparkan di laman web Penyedia, Rakan Niaga menjamin bahawa mereka mempunyai kapasiti undang-undang untuk memeterai Perjanjian ini dan mengesahkan bahawa mereka memiliki kuasa yang diperlukan untuk berbuat demikian.

Selain itu, Rakan Niaga bersetuju bahawa dengan menandakan kotak tanda di laman web, mereka memberikan tandatangan elektronik, yang mempunyai kesan undang-undang yang sama seperti tandatangan bertulis pada dokumen fizikal (atas kertas). Dengan menandakan kotak tanda, Rakan Niaga bersetuju untuk terikat dengan terma dan syarat Perjanjian ini.